



Philippe  
Charmond

**LE MÂCONNAIS / SAINT-VÉРАН**

**PHILIPPE CHARMOND**  
La Vieille Vigne de Saint-Claude 2017

1370 | 8 à 11 €

Célèbre pour ses roches de Solutré et de Vergisson, ce joli petit coin du Mâconnais accueille également Philippe Charmond et ses 8 ha de vignes.

Jaune paille brillant, ce vin propose un nez puissant et enchanteur de fleurs blanches, d'agrumes et d'ananas mêlé aux notes d'élevage sous-bois : épices douces et amandes grillées. Une attaque douce et suave fait place à une matière fruitée (pêche et abricot) pour finir sur des notes vanillées. Un vin gourmand à consommer dans l'année. ▣ 2019-2020

PHILIPPE CHARMOND,  
263, rue du Château de France,  
71960 Vergisson, tél. 03 85 35 87 98,  
philippe.charmond@aol.com r-v.

## Le Mâconnais / Saint-Véran

**PHILIPPE CHARMOND**

La Vieille Vigne de Saint-Claude 2017

Ref 1370

8 to 11€

**Famous for its rocks of Solutré and Vergisson, this sweet little corner of the Mâconnais also welcomes Philippe Charmond and his 8 hectares of vineyard.**

This bright-straw-yellow coloured wine offers a powerful and enchanting smell of white flowers, citrus and pineapple mixed with hints of aging undergrowth: sweet spices and toasted almonds. A suave and sweet attack gives way to a fruity material (peach and apricot) to finish on vanilla notes. A gourmet wine to be enjoyed throughout the year. 2019-2020